
Blahopřejný dopis Evropské konferenci Fa v Paříži

Zdravím učedníky Dafa, kteří se účastní Evropské konference Fa v Paříži!

Učedníci  Dafa  jsou  nadějí  lidstva  –  a  také  jeho  jedinou  nadějí.  Naším  posláním  je 
zachraňovat životy a to je obrovská zodpovědnost. Pouze tím, že se budete dobře kultivovat, 
můžete  dobře  dělat  to,  co  učedníci  Dafa  musí  dělat.  Konference  Fa  je  pro  vás  dobrou 
příležitostí,  abyste jeden druhého inspirovali  a společně se zlepšovali.  Doufám, že si z ní 
všichni něco odnesete a budete se kultivovat ještě lépe.

Přeji vám úspěšnou konferenci Fa!

Li Hongzhi
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